

Title (en)

METHOD FOR CLOSING NON-RIGID BAGS AND BAGS OBTAINED BY SAID METHOD.

Title (de)

VERFAHREN ZUM VERSCHLIESSEN VON NICHT-STARREN TRAGETASCHEN UND SO ENTHALTENE TRAGETASCHEN.

Title (fr)

PROCEDE PERMETTANT D'ASSURER LA FERMETURE DE SACS NON RIGIDES ET SACS OBTENUS PAR LEDIT PROCEDE.

Publication

EP 0104176 A1 19840404 (FR)

Application

EP 82903049 A 19821013

Priority

- FR 8119539 A 19811016
- FR 8123099 A 19811210

Abstract (en)

[origin: WO8301430A1] Method allowing to close pocket-shaped bags, to be carried hanging from the hand, made of flexible material. The method comprises the application on at least one of the upper edges of the bag (1) of a rigid element (2), making said element integral with said upper edge and folding, after having brought the two walls close to each other, the assembly against the bag. The rigid element (2), of which the width corresponds to that of the "hollow of the hand", provides, when folded, for the closing of the bag and forms at the same time a gripping member for the bag. In an alternative embodiment of the method, the folded upper portion (4) of the bag is maintained in a totally folded position by engaging a movable rigid element (17) on the folded portion (4) of the bag, said element having an upper portion forming a handle (18) and a lower portion shaped so as to form a housing (19) retaining the flap (4).

Abstract (fr)

Procédé permettant la fermeture de sacs en forme de poche, à porter suspendus à la main, en matière souple. Le procédé consiste à appliquer sur au moins l'un des bords supérieurs du sac (1) un élément rigide (2), à solidariser ledit élément audit bord supérieur et à rabattre, après rapprochement des deux parois, l'ensemble contre le sac. L'élément rigide (2), dont la largeur correspond à celle du "creux de la main", rabattu assure la fermeture du sac et forme en même temps un organe de préhension pour le sac. Dans une variante de réalisation du procédé, on maintient la partie supérieure repliée (4) du sac dans une position totalement rabattue par engagement d'un élément rigide mobile (17) sur la partie repliée (4) du sac, ledit élément présentant une partie supérieure formant anse (18) et une partie inférieure conformée de telle manière à former un logement (19) retenant le rabat (4).

IPC 1-7

B65D 33/02; B65D 33/06

IPC 8 full level

B65D 33/16 (2006.01); **B65D 33/20** (2006.01); **B65D 33/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/1666 (2013.01); **B65D 33/20** (2013.01); **B65D 33/24** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8301430 A1 19830428; AU 8994982 A 19830505; DE 3274968 D1 19870212; EP 0104176 A1 19840404; EP 0104176 B1 19870107; IT 1191032 B 19880224; IT 8223758 A0 19821015

DOCDB simple family (application)

FR 8200168 W 19821013; AU 8994982 A 19821013; DE 3274968 T 19821013; EP 82903049 A 19821013; IT 2375882 A 19821015